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Místo konání: 

zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov  

Čas konání:  

od: 17:00 hod.   do: 18:50 hod.  

Přítomni:  

František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, 

Jan Turek, Václav Ulrych 
 

Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 8 

   

Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Nepřítomni:  

omluveni: Milan Kocian, Jaroslava Tomišková, Jaroslav Vybíral  

neomluveni:     

Předsedající: 

František Bouček – starosta obce 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a 

zapisovatele 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov stanovuje ověřovateli 

zápisu Jiřího Boumu a Jana Turka a zapisovatelem Jitku Frydrychovou. Zastupitelům i 

přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu byly vzneseny další návrhy na doplnění: 

 

Návrh na doplnění bodu č. 19  

 František Bouček – navrhuji doplnit bod č. 19  Podání žádosti o dotaci z MAS pro období 

 2014 – 2020, vyhlášená výzva „MAS Region Pošembeří – IROP – Bezpečnost 01“ 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 1/7 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva: 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele ..................... 1 

2. Schválení programu ....................................................................................................... 1 

3. Výběrové řízení – Zadání veřejné zakázky malého rozsahu na stavební práce 

„Parkoviště a chodník ulice Pod Kostelem, Mochov“ a „Chodník a úprava vjezdů 

ulice Příčná, Mochov“ ................................................................................................... 3 

4. Petice vlastníků RD ulic U Hřbitova, U Výmoly a Východní v KÚ v  obci Mochov k 

budoucí nové výstavbě RD na p.č. 846/2 a 846/3 ......................................................... 5 

5. Rozpočtové opatření č. 5 na rok 2021 ........................................................................... 6 

6. Plán údržby pro rok 2022 – vodovod a kanalizace ........................................................ 7 

7. Udělení souhlasu k nabývání peněžitých darů účelově neurčených pro rok 2022 – 

Mateřská škola Mochov ................................................................................................. 8 

8. Udělení souhlasu k nabývání peněžitých darů účelově neurčených pro rok 2022 – 

Základní škola Mochov ................................................................................................. 8 

9. Rozpočet příspěvkové organizace Mateřská škola Mochov, okres Praha východ na rok 

2022 ............................................................................................................................... 9 

10. Rozpočet příspěvkové organizace Základní škola Mochov,  okres  Praha východ na 

rok 2022 ....................................................................................................................... 10 

11. Střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace Mateřská  škola Mochov, okres 

Praha východ na roky 2023–2024 ............................................................................... 11 

12. Střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace Základní škola  Mochov, okres 

Praha východ na roky 2023–2024 ............................................................................... 11 

13. Vyřazení majetku z evidence majetku pro účetní jednotku Mateřská škola Mochov . 12 

14. Poskytnutí finančního daru právnické osobě ATHLOS, spolek – „Hvězdy 

v Nehvizdech“ ............................................................................................................. 13 

15. Dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu bytu ze dne 08. 10. 2020 (bytová jednotka číslo 

289/25 v ulici Pod Kostelem) ...................................................................................... 15 

16. Žádost o udělení souhlasu s přerušením provozu Mateřské školy Mochov, okres Praha 

– východ ve dnech 23.12., 27.12., 28.12., 29.12., 30.12. a 31.12.2021 ....................... 16 

17. Plán financování obnovy vodovodů nebo kanalizací pro vlastníka Obec Mochov na 

období 2019 – 2026 – aktualizace Přílohy č. 1 ............................................................ 16 

18. Obecně závazná vyhláška č. 1/2021, o místním poplatku za odkládání komunálního 

odpadu z nemovité věci ............................................................................................... 17 

19. Podání žádosti o dotaci z MAS pro období 2014 – 2020, vyhlášená výzva „MAS 

Region Pošembeří – IROP – Bezpečnost 01“ .............................................................. 19 

20. Diskuze ........................................................................................................................ 20 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  
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Usnesení č. 2/7 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

3. Výběrové řízení – Zadání veřejné zakázky malého rozsahu na 

stavební práce „Parkoviště a chodník ulice Pod Kostelem, Mochov“ a 

„Chodník a úprava vjezdů ulice Příčná, Mochov“    

Podklady:  

 Podklad 1 – Výzva k podání nabídky na VZMR  

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 11. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Záměr kultivace prostoru v ulici Pod Kostelem (za stodolami) a v ulici Příčná. 

 

Návrh usnesení:     

A) Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje: 

 
Výzvu včetně zadávací dokumentace k podání nabídek na stavební práce „Parkoviště a 

chodník ulice Pod Kostelem, Mochov“ a „Chodník a úprava vjezdů ulice Příčná, Mochov“. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

  

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  Pavlína Palmová 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 3/7 (k bodu 3) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

 

Diskuze: 

   František Bouček – dotaz na Ing. Palmovou, proč je proti zadání zakázky. 

   Pavlína Palmová – z daného bodu mi není jasné, zda se jedná o realizaci jedné nebo dvou 

   staveb. Rozpory mezi body 5.1. „nabídky na jednotlivé stavby“. Zakázka je jedna stavba, a 

   proto má být oceněná dohromady. 

   František Bouček – jedná se o realizaci dvou samostatných staveb. Výběrové řízení, je  

   společné pro obě stavby najednou.    

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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B) Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje: 

Seznam dodavatelů k oslovení pro výběrové řízení na stavební práce „Parkoviště a chodník 

ulice Pod Kostelem, Mochov“ a „Chodník a úprava vjezdů ulice Příčná, Mochov“: 

 

 COLAS CZ, a.s., IČ: 26177005; KRBF-CZ, s.r.o., IČ: 26708027; ŠNAJDR stavby Mělník, 

 s.r.o.  

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:   František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

  Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  Pavlína Palmová 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 4/7 (k bodu 3) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

C) Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje: 

Seznam členů komise a náhradníků komise pro výběrové řízení na stavební práce „Parkoviště 

a chodník ulice Pod Kostelem, Mochov“ a „Chodník a úprava vjezdů ulice Příčná, Mochov“ 

ve složení: 

 

Členové komise: Jiří Bouma, Tomáš Kovář, Jan Rangl, Jan Turek, Vladimír Vávra  

Náhradníci komise: Jitka Frydrychová, Jaroslava Tomišková  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

 

Hlasování:  

pro:   František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

  Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se:  Pavlína Palmová 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 5/7 (k bodu 3) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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4. Petice vlastníků RD ulic U Hřbitova, U Výmoly a Východní v KÚ v 

 obci Mochov k budoucí nové výstavbě RD na p.č. 846/2 a 846/3 

Přílohy:  

Podklad 1 – Petice vlastníků RD ulic U Hřbitova, U Výmoly a Východní v KÚ v obci Mochov 

k budoucí nové výstavbě RD na p.č. 846/2 a 846/3 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 11. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce konaném dne 14. 12. 2015, byl předložen návrh majitele 

pozemku parc.č. 846, k.ú. Mochov na pořízení změny územního plánu obce (bod č. 18). 

V návrhu na pořízení změny ÚP, který předložil majitel pozemku i v textu odůvodnění 

projednávaného bodu je uvedena změna využití pozemku ze zemědělského půdního fondu na 

záměr využití plocha smíšená obytná – venkovská (1 rodinný dům v rozsahu již stávajících 

staveb v ulici U Hřbitova, tato plocha bude zarovnána stejně s již existujícími parcelami 

v ulici U Hřbitova), zbytek pozemku bude sloužit jako plocha občanské vybavenosti – 

tělovýchovná a sportovní zařízení.  

Dne 24. 05. 2021 vydal Městský úřad Brandýs nad Labem-Stará Boleslav, Odbor stavebního 

úřadu, územního plánování a památkové péče, úsek územního plánování jako místně příslušný 

správní orgán a věcně příslušný orgán územního plánování přípustné závazné stanovisko 

k záměru „Dělení pozemku parc.č. 846 v k.ú. Mochov“. Na základě tohoto závazného 

stanoviska bylo schváleno dělení pozemku parc.č 846 v k.ú. Mochov a vznikly 2 nové parcely 

parc.č. 846/2 a parc.č. 846/3 v k.ú. Mochov. Obec nebyla o projednávaném záměru dělení 

pozemku ani o vydaném souhlasném závazném stanovisku informována, ať už ze strany 

orgánu územního plánování, tak ani ze strany majitele nemovitosti. Celý schvalovací proces 

proběhl bez možnosti obce vyjádřit se k záměru dělení pozemku parc.č. 846 v k.ú. Mochov.   

Pokud by mělo ze „Závazného stanoviska“ vyplývat, že na uvedeném pozemku, je po 

rozdělení možné postavit 2 rodinné domy, odporuje to původnímu úmyslu, kterým byla 

vedena žádost o úpravu územního plánu. 

Ve chvíli, kdy se obec dozvěděla o vydaném stanovisku vyjádřila s ním nesouhlas, který byl 

zaslán orgánu územního plánování v Brandýse nad Labem-Staré Boleslavi. Tento nesouhlas 

nebyl ze strany orgánu územního plánu připuštěn a závazné stanovisko bylo potvrzeno. 

Bohužel tento postup je dle nově vydaného stavebního zákona možný.  

 

Diskuze: 

František Bouček – shrnul problematiku rozdělení pozemku parc.č. 846, tak jak bylo uvedeno 

již v textu odůvodnění předloženého bodu. Dále znovu zmínil, že obec nebyla o úmyslu dělení 

pozemku informována ani odborem územního plánování v Brandýse, ani odborem stavebního 

úřadu v Čelákovicích. Na možnost dělení pozemku ani na možnost budoucí výstavby se 

předem nebyla informovat ani nová majitelka pozemku.  

Pozemek byl odborem stavebního úřadu v Čelákovicích rozdělen pro potřeby majitele, ne pro 

potřeby stavby. Stavební úřad se zatím k možné výstavbě nevyjadřoval. Problém nastane při 

projektování staveb.  

Nová majitelka má umožněn přístup na původní nerozdělený pozemek. Na nově oddělený 

pozemek, je tedy možnost přístupu z původního pozemku. Otázkou zůstává rozsah stavby.       
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Bohužel se stavem věci, tak jak je nyní nemůžeme nic dělat.  

Podle územního plánu včetně platných regulativů, lze v místě postavit stavbu o 2NP + 

podkroví, stavby musí charakterem a výškou respektovat stávající zástavbu. V těsném 

sousedství má nejvyšší dům paní Ing. Palmová. V PD byly vyhledány výškové kóty a zjištěna 

výška 7,5 m.  

V tuto chvíli se nelze k ničemu vyjadřovat, pokud nemáme v rukou alespoň situaci stavby, 

nemáme se o čem bavit. Je důležité vědět, jak bude lokalita následně vypadat. 

R.C. – před pěti lety se domluvilo, že na zmiňovaném pozemku, bude postaven 1 dům. Nyní 

jde o to, aby byly domy v jedné linii, v uliční čáře. Je potřeba se domluvit na rozumném 

řešení. Bylo by dobré, aby nová majitelka přišla s návrhem staveb, abychom viděli, o čem se 

bavíme. Škoda, že se nová majitelka nedošla předem zeptat na úřad na možnosti výstavby. 

Toto bylo obejité. Nutné je domluvit i výšku budov, vedle jsou 3 bungalovy.  

František Bouček – z pohledu budoucí výstavby, je „sousedem“ obec. Ale i tak budeme 

vyžadovat, aby výstavba byla konzultována s R.C. a druhým nejbližším sousedem. 

R.C. – seznámil přítomné s důvodem sepsání petice. Hlavním důvodem byla obava, aby se zde 

nevybudovala další ubytovna. Není záruka, že v budoucnu nová majitelka pozemek neprodá, 

případně, že nebude stavby pronajímat např. dělníkům atd.  

Jde nám hlavně o zachování výšky a uliční čáry.  

František Bouček – bez návrhu se nyní nikam nepohneme, po předložení se můžeme bavit o 

tom, jestli je to reálné nebo ne.   

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce se seznámilo s „Peticí vlastníků RD ulic U Hřbitova, U Výmoly a 

Východní v KÚ v obci Mochov k budoucí nové výstavbě RD na p.č. 846/2 a 846/3“ a bere jí 

na vědomí. Na základě petice, a i v souladu s proběhlými jednáními, které obec již podnikla 

bude Obec Mochov v případném stavebním řízení týkajícím se výstavby RD na pozemcích 

parc.č. 846/2 a parc.č. 846/3 v k.ú. Mochov vyžadovat dodržení funkčního využití ploch dle 

platné územně plánovací dokumentace obce Mochov včetně podmínek prostorového 

uspořádání. Nová výstavba musí svým hmotovým řešením, umístěním na pozemku, 

charakterem a výškou respektovat stávající charakter stávající zástavby.     

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

5. Rozpočtové opatření č. 5 na rok 2021 

Podklady:  

Podklad 1 – Rozpočtové opatření č. 5 na rok 2021 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 11. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Příjmy a výdaje upraveny dle skutečnosti k 31. 10. 2021 a předpokládaných příjmů a výdajů 

v dalším období. Rozpočet je nadále vyrovnaný, a to ve výši 58 323 426,50 Kč. 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 5 na rok 2021. 
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Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 6/7 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

6. Plán údržby pro rok 2022 – vodovod a kanalizace 

Podklady:  

Podklad 1 – Předání návrhu Plánu údržby na rok 2022 dle Koncesní smlouvy Mochov 

Podklad 2 – Plán údržby pro rok 2022 

Podklad 3 – Výňatek z Koncesní smlouvy Čl. 13.2 odst. (d) 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 11. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Společnost 1. SčV, a.s. se sídlem Ke Kablu 971, 100 00 Praha 10 jakožto provozovatel 

vodovodu a kanalizace v obci Mochov v souladu s Článkem 13.2 odst. (d) Koncesní smlouvy 

předkládá návrh Plánu údržby pro rok 2022. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov se seznámilo s Plánem údržby VH majetku Obce Mochov pro rok 

2022 a v předloženém znění jej schvaluje.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 7/7 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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7. Udělení souhlasu k nabývání peněžitých darů účelově neurčených pro 

rok 2022 – Mateřská škola Mochov  

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost Č.j. 73/2021 o udělení souhlasu k nabývání peněžitých darů 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 11. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Ve smyslu zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 

pozdějších předpisů a další související zákony, žádá ředitelka MŠ Mochov o předchozí 

písemný souhlas zřizovatele k nabývání peněžitých darů účelově neurčených pro rok 2022. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov na základě žádosti Č.j. 73/2021, uděluje souhlas k nabývání 

peněžitých darů účelově neurčených pro rok 2022 pro Mateřskou školu Mochov, okres Praha 

– východ v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 

rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů a další související zákony. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 8/7 (k bodu 7) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

8. Udělení souhlasu k nabývání peněžitých darů účelově neurčených pro 

rok 2022 – Základní škola Mochov  

 

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost Č.j. 69/2021 o udělení souhlasu k nabývání peněžitých darů 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 11. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  
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Text odůvodnění: 

Ve smyslu zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 

pozdějších předpisů a další související zákony, žádá ředitelka ZŠ Mochov o předchozí 

písemný souhlas zřizovatele k nabývání peněžitých darů účelově neurčených pro rok 2022. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov na základě žádosti Č.j. 69/2021, uděluje souhlas k nabývání 

peněžitých darů účelově neurčených pro rok 2022 pro Základní školu Mochov, okres Praha – 

východ v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, 

ve znění pozdějších předpisů a další související zákony. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 9/7 (k bodu 8) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

9.  Rozpočet příspěvkové organizace Mateřská škola Mochov, okres Praha 

východ na rok 2022 

Přílohy:  

Podklad 1 – Návrh rozpočtu příspěvkové organizace Mateřská škola Mochov, okres Praha – 

východ na rok 2022 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 11. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na základě zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů ve znění 

pozdějších předpisů sestavuje příspěvková organizace Mateřská škola Mochov, okres Praha – 

východ rozpočet, který schvaluje zřizovatel. Rozpočet příspěvkové organizace je plán výnosů 

a nákladů na rozpočtový rok, jímž se řídí financování činnosti příspěvkové organizace. 

Rozpočtový rok je shodný s kalendářním rokem.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce se seznámilo s návrhem rozpočtu příspěvkové organizace Mateřská škola 

Mochov, okres Praha – východ na rok 2022 a schvaluje rozpočet příspěvkové organizace 

Mateřská škola Mochov, okres Praha – východ na rok 2022 v souladu s ustanovením § 28 

zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších 

předpisů. 
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Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 10/7 (k bodu 9) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

10. Rozpočet příspěvkové organizace Základní škola Mochov,  okres  

 Praha východ na rok 2022 

Přílohy:  

Podklad 1 – Návrh rozpočtu příspěvkové organizace Základní škola Mochov, okres Praha – 

východ na rok 2022 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 11. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na základě zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů ve znění 

pozdějších předpisů sestavuje příspěvková organizace Základní škola Mochov, okres Praha - 

východ rozpočet, který schvaluje zřizovatel. Rozpočet příspěvkové organizace je plán výnosů 

a nákladů na rozpočtový rok, jímž se řídí financování činnosti příspěvkové organizace. 

Rozpočtový rok je shodný s kalendářním rokem.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce se seznámilo s návrhem rozpočtu příspěvkové organizace Základní škola 

Mochov, okres Praha – východ na rok 2022 a schvaluje rozpočet příspěvkové organizace 

Základní škola Mochov, okres Praha – východ na rok 2022 v souladu s ustanovením § 28 

zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších 

předpisů. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  
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Usnesení č. 11/7 (k bodu 10) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

11. Střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace Mateřská 

 škola Mochov, okres Praha východ na roky 2023–2024 

Přílohy:  

Podklad 1 – Návrh střednědobého výhledu rozpočtu příspěvkové organizace Mateřská škola 

Mochov, okres Praha - východ na roky 2023–2024 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 11. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na základě zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 

pozdějších předpisů sestavuje příspěvková organizace Mateřská škola Mochov, okres Praha - 

východ střednědobý výhled rozpočtu, který schvaluje zřizovatel. Střednědobý výhled rozpočtu 

příspěvkové organizace je plán výnosů a nákladů na nejméně 2 roky následující po roce, na 

který je sestavován rozpočet příspěvkové organizace. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce se seznámilo s návrhem střednědobého výhledu rozpočtu příspěvkové 

organizace Mateřská škola Mochov, okres Praha - východ na roky 2023–2024 a schvaluje 

střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace Mateřská škola Mochov, okres Praha - 

východ na roky 2023–2024 v souladu s ustanovením § 28 zákona č. 250/2000 Sb., o 

rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 12/7 (k bodu 11) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

12. Střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace Základní škola 

 Mochov, okres Praha východ na roky 2023–2024 

Přílohy:  

Podklad 1 – Návrh střednědobého výhledu rozpočtu příspěvkové organizace Základní škola 

Mochov, okres Praha - východ na roky 2023–2024 
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Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 11. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na základě zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 

pozdějších předpisů sestavuje příspěvková organizace Základní škola Mochov, okres Praha - 

východ střednědobý výhled rozpočtu, který schvaluje zřizovatel. Střednědobý výhled rozpočtu 

příspěvkové organizace je plán výnosů a nákladů na nejméně 2 roky následující po roce, na 

který je sestavován rozpočet příspěvkové organizace. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce se seznámilo s návrhem střednědobého výhledu rozpočtu příspěvkové 

organizace Základní škola Mochov, okres Praha - východ na roky 2023–2024 a schvaluje 

střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace Základní škola Mochov, okres Praha - 

východ na roky 2023–2024 v souladu s ustanovením § 28 zákona č. 250/2000 Sb., o 

rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 13/7 (k bodu 12) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

13. Vyřazení majetku z evidence majetku pro účetní jednotku Mateřská 

škola Mochov  

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost o vyřazení z evidence majetku pro účetní jednotku MŠ Mochov  

Podklad 2 – Protokoly o vyřazení 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 11. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Ředitelka Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ žádá o vyřazení majetku z evidence 

majetku pro účetní jednotku Mateřská škola Mochov: 
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 - skříň na nohách – úklidová – výdejna ZŠ (rok pořízení 2015, původní cena 4 598 Kč) 

vedená pod inventárním číslem ŠJ0043, pro její silné opotřebení; 

- skříň kuchyňská lamino, nohy kov – výdejna ZŠ (rok pořízení 2005, původní cena 15 885 

Kč) vedená pod inventárním číslem ŠJ020, pro její silné opotřebení; 

- vodní lázeň – pojízdná + nádoby – výdejna ZŠ (rok pořízení 2012, původní cena 27 842 Kč) 

vedená pod inventárním číslem ŠJ038, oprava vodní lázně je neekonomická; 

- sada úklidový vozík a mop 18FP028 (rok pořízení 2018, původní cena 4 281 Kč) vedená pod 

inventárním číslem MŠ126, pro jeho nefunkčnost, oprava úklidového vozíku je 

neekonomická; 

- sestava skříní – šatna učitelek – pouze část sestavy s číslem 185B/11 (rok pořízení 2011, 

původní cena celé sestavy 28 020 Kč), cena části sestavy s číslem 185B/11 14 010 Kč) vedená 

pod inventárním číslem MŠ0073, pro její silné opotřebení, oprava skříně je neekonomická; 

 - mikro systém JVC (rok pořízení 2004, původní cena 4 990 Kč) vedená pod inventárním 

číslem MŠ0023, oprava mikro systému je neekonomická. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov souhlasí s vyřazením majetku k 30. 11. 2021 z evidence majetku 

pro účetní jednotku Mateřská škola Mochov: skříň na nohách – úklidová – výdejna ZŠ, inv. č. 

ŠJ0043; skříň kuchyňská lamino, nohy kov – výdejna ZŠ, inv. č. ŠJ020; vodní lázeň – 

pojízdná + nádoby – výdejna ZŠ, inv. č. ŠJ038; sada úklidový vozík a mop 18FP028, inv. č. 

MŠ126; sestava skříní – šatna učitelek – pouze část sestavy s číslem 185B/11, inv. č. MŠ0073; 

mikro systém JVC, inv. č. MŠ0023. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 14/7 (k bodu 13) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

14. Poskytnutí finančního daru právnické osobě ATHLOS, spolek – 

„Hvězdy v Nehvizdech“ 

Podklady:  

 Podklad 1 – Žádost o poskytnutí daru 

Termín podání návrhu bodu programu: 

02. 11. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  
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Text odůvodnění: 

Obce poskytují z vlastního rozpočtu příspěvky na různé veřejně prospěšné aktivity, na činnost 

místních spolků, či jako ocenění významných činů apod. 

V lednu 2022 se bude konat již 5. ročník mezinárodního halového atletického mítinku 

„Hvězdy v Nehvizdech“. Mezinárodní atletický mítink Hvězdy v Nehvizdech se koná od roku 

2018 a dnes již zaujímá pevné místo v českém, evropském a světovém kalendáři prestižních 

halových mítinků. Od roku 2020 jsou Hvězdy v Nehvizdech certifikovány Českým atletickým 

svazem a nově je mítink také pod záštitou předsedy Národní sportovní agentury Milanem 

Hniličkou. 

Projekt prospívá zejména mladým sportovcům, kteří mají motivaci k dalšímu sportovnímu i 

osobnímu rozvoji. Zapojením mládeže do meetingu, formou vložených závodů bude zajištěno 

úzké propojení sportujících dětí s jejich sportovními idoly. Především ale akce pomáhá rozvoji 

sportu v regionu. 

Organizátoři závodu se na nás obrátili se žádostí o finanční příspěvek na tuto akci, a to ve výši 

100 000 Kč. Navrhuji přispět částkou ve výši 70 000 Kč. Obec Mochov bude uvedena jako 

jeden ze sponzorů této akce. 

 

Diskuze: 

 Pavlína Palmová – vloni 55 letos už 70 tisíc. Chtěla bych připomenout, že i v Mochově jsou 

 spolky a kroužky, které žádají zastupitelstvo o finanční dary. Pokud budeme takto štědří, 

 mysleme i na domácí – Mochováky. Těm jsou poskytovány čím dál menší příspěvky.  Např. 

 šachový kroužek. 

 František Bouček – všechny sportovní areály v Nehvizdech mohou navštěvovat i naše děti. 

 Veškeré sportovní kroužky, fotbal. Nehledě na to, že naše děti zde navštěvují školní zařízení a 

 v rámci vzdělávání sportoviště využívají. S městysem Nehvizdy máme nadstandardní vztahy 

 nejen, co se týče zajištění 2. stupně základní školy pro naše děti.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje poskytnutí finančního daru občanskému sdružení 

ATHLOS, spolek, IČ: 06440932 ve výši 70 000 Kč za účelem úhrady části nákladů na 

uskutečnění 5. ročníku mezinárodního halového atletického mítinku „Hvězdy v Nehvizdech“. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 15/7 (k bodu 14) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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15. Dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu bytu ze dne 08. 10. 2020 (bytová 

jednotka číslo 289/25 v ulici Pod Kostelem) 

Podklady:  

Podklad 1 – Smlouva o nájmu bytu ze dne 08. 10. 2020 

Podklad 2 – Žádost nájemce o prodloužení nájemní smlouvy k bytové jednotce 

Termín podání návrhu bodu programu: 

02. 11. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Zastupitelstvu obce byla předložena žádost o prodloužení nájemní smlouvy k bytové jednotce 

číslo 289/25 (byt), nacházející se ve 4. nadzemním podlaží, tj. 3. patře budovy v č.p. 289 

stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. Mochov v ulici Pod Kostelem 289, 250 87 Mochov.  

 

Diskuze: 

Pavlína Palmová – je schvalováno pozdě. Datum září a řešíme to v listopadu. Mezitím už bylo 

zastupitelstvo 16.9. 

František Bouček – pokud by se cokoli dělo, věc by se řešila okamžitě. Nájemci platí nájemné 

včas, nejsou na ně žádné stížnosti. Dodatek č. 1 platil do 30. 09. 2021. Příště bude řešeno 

dříve. 

 

Návrh usnesení: 

Na základě dosavadní bezúhonnosti při plnění povinností spojených s nájmem schvaluje 

zastupitelstvo obce Mochov dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu bytu ze dne 08. 10. 2020 a 

pověřuje starostu obce podpisem tohoto dodatku. Sjednaná doba nájmu na dobu určitou, se 

prodlužuje o dvanáct měsíců, tj. od 01. 10. 2021 do 30. 09. 2022. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 16/7 (k bodu 15) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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16. Žádost o udělení souhlasu s přerušením provozu Mateřské školy 

Mochov, okres Praha – východ ve dnech 23.12., 27.12., 28.12., 29.12., 

30.12. a 31.12.2021 

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost MŠ Mochov o souhlas s přerušením provozu ve dnech 23.12., 27.12., 

28.12., 29.12., 30.12. a 31.12.2021  

Termín podání návrhu bodu programu: 

05. 11. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V souladu s § 3 odst. 2 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání, ve znění 

pozdějších předpisů žádá ředitelka MŠ Mochov o souhlas zřizovatele s přerušením provozu 

mateřské školy ve dnech 23.12., 27.12., 28.12., 29.12., 30.12. a 31.12.2021. Provoz MŠ bude 

opět zahájen 03. 01. 2022.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov uděluje souhlas s přerušením provozu Mateřské školy Mochov, 

okres Praha – východ ve dnech 23.12., 27.12., 28.12., 29.12., 30.12. a 31.12.2021 v souladu s 

§ 3 odst. 2 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání, ve znění pozdějších předpisů. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 17/7 (k bodu 16) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

17. Plán financování obnovy vodovodů nebo kanalizací pro vlastníka 

Obec Mochov na období 2019 – 2026 – aktualizace Přílohy č. 1 

Podklady:  

Podklad 1 – Schválený Plán financování obnovy vodovodů nebo kanalizací pro vlastníka Obec 

Mochov na období 2019 – 2026  

Podklad 2 – Aktualizovaná Příloha č. 1  

Termín podání návrhu bodu programu: 

05. 11. 2021 
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Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

 Zákonem o vodovodech a kanalizacích pro veřejnou potřebu je stanovena povinnost 

 vlastníkovi vodovodu nebo kanalizace zpracovat a realizovat plán financování obnovy 

 vodovodů a kanalizací (PFO), a to na dobu nejméně 10 kalendářních let. Důvodem je zajistit 

 plynulou provozuschopnost vodovodů a kanalizací pro dlouhodobější období. 

 Na zasedání zastupitelstva obce Mochov konaném dne 13. 12. 2018 byl usnesením č. 11/3 (k 

 bodu 13) schválen Plán financování obnovy vodovodů nebo kanalizací pro vlastníka Obec 

 Mochov na období 2019 – 2026. 

 Aktualizace PFO je zpracovaná dle nového metodického pokynu Mze Č.j.: 9353/2020-15132, 

 vychází ze zákonné povinnosti vlastníka k tvorbě finančních prostředků na obnovu 

 vodohospodářského majetku. Tato povinnost platí již od roku 2008 a jejím cílem je 

 intenzivnější obnova stávajícího vodohospodářského majetku obcí. Finanční prostředky na 

 obnovu mají být přednostně čerpány z ceny vodného a stočného, a nikoliv jako doposud z 

 převážné většiny z rozpočtu obce. Na základě předpisů Mze převzalo vykazování kalkulace 

 vodného a stočného MF ČR, které zintenzivní kontroly plnění PFO počínaje rokem 2022. 

 Předloženou aktualizací dojde ke změně Přílohy č. 1 – Tabulka plánu financování obnovy 

 vodovodů a kanalizací. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje aktualizaci Přílohy č. 1 Plánu financování obnovy 

vodovodů nebo kanalizací pro vlastníka Obec Mochov dle nového metodického pokynu Mze 

Čj.: 14000/2020-15132-1 a metodického pokynu Mze Č.j.: 9353/2020-15132, dle zákona č. 

274/2001 Sb., o vodovodech a kanalizacích pro veřejnou potřebu a o změně některých zákonů 

a vyhlášky Mze č. 428/2001 Sb., kterou se provádí zákon č. 274/2001 Sb., o vodovodech a 

kanalizacích pro veřejnou potřebu a o změně některých zákonů.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 18/7 (k bodu 17) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

18. Obecně závazná vyhláška č. 1/2021, o místním poplatku za odkládání 

komunálního odpadu z nemovité věci  

Podklady:  

 Podklad 1 – OZV č. 2/2010, o poplatku za komunální odpad 

 Podklad 2 – OZV č. 2/2018, kterou se mění OZV č. 2/2010, o poplatku za komunální odpad 
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Podklad 3 – Návrh OZV č. 1/2021, o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu 

z nemovité věci 

Podklad 4 – Srovnání poplatku pro rok 2021 a výpočtu poplatku pro rok 2022 (varianta 0,46 

Kč/l až 1 Kč/l) 

Termín podání návrhu bodu programu: 

05. 11. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Dne 1. 1. 2021 vstoupil v platnost nový zákon o odpadech a tři další související zákony. 

Přijetím nového zákona se navyšují obcím náklady spojené s uložením směsného 

komunálního odpadu na skládkách. Postupně se budou navyšovat poplatky za skládkování 

odpadu. Ze současných 500 Kč/tunu vzroste částka postupně až na 1 850 Kč v roce 2029. 

Zákon výrazně mění způsob výpočtu, účtování a vykazování poplatku za ukládání odpadů na 

skládku provozovatelem skládky. 

Poplatky za účast v obecním systému nakládání s komunálním odpadem jsou nově upraveny 

pouze v zákoně o místních poplatcích. Všechny obce musí nejpozději s účinností od 1. 1. 2022 

přijmout nové obecně závazné vyhlášky, které budou v souladu s novým zákonem o 

odpadech. 

Nově je základ poplatku za odkládání komunálního odpadu zákonem vázán k dílčímu 

poplatku, tj. poplatku za kalendářní měsíc. Základ poplatku podle kapacity je zákonem 

vymezen jako kapacita soustřeďovacích prostředků pro nemovitou věc na odpad za kalendářní 

měsíc v litrech připadajících na poplatníka. 

Obec, je povinna stanovit v obecně závazné vyhlášce sazbu místního poplatku za odkládání 

komunálního odpadu. Sazba poplatku nesmí podle § 101 písm. b) zákona o místních 

poplatcích překročit částku 1 kč za litr.   

Aktuální ceník poplatků za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci, bude zveřejněn 

po posouzení zákonnosti OZV Ministerstvem vnitra na internetových stránkách obce 

https://www.mochov.cz/ v záložce Poplatky. 

 

Diskuze: 

Pavlína Palmová – kdo třídí odpad, může platit jednou měsíčně? Někteří nedokáží za 14 dní 

naplnit popelnici 120 l. A bude ještě hůř. Do roku 2028 se postupně zvýší poplatky 2,5x. Podle 

tabulky v příloze tohoto bodu. 

František Bouček – v tabulce v příloze, je spočítáno, kolik by se zaplatilo za popelnici dle typu 

(80 l – 240 l) a četnosti svozu (týdenní případně čtrnáctidenní svoz) v rozmezí částek 0,46 Kč 

až 1 Kč za l. Není tam nic o navyšování do roku 2028. Všichni ale víme, že ke zdražování 

bohužel docházet bude. Obec je nově povinna stanovit částku do max. 1 Kč. Navrhuji částku o 

mnoho nižší ve výši 0,46 Kč za l. 

Pokud popelnici nedokážete naplnit, jsou zde další varianty např. 80 l se čtrnáctidenním 

svozem. Rozdíl mezi 240 l popelnicí s týdenním svozem a 80 l s čtrnáctidenním svozem, je 

celkem zásadní.    

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 

Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, vydává Obecně závaznou 

vyhlášku č. 1/2021, o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci.  

https://www.mochov.cz/
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Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 19/7 (k bodu 18) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

19. Podání žádosti o dotaci z MAS pro období 2014 – 2020, vyhlášená 

výzva „MAS Region Pošembeří – IROP – Bezpečnost 01“  

Podklady:  

 Podklad 1 – 8. výzva k předkládání žádostí o podporu z Integrovaného regionálního 

 operačního programu 

Termín podání návrhu bodu programu: 

16. 11. 2021 

Předkladatel: 

Jan Turek – místostarosta obce  

Text odůvodnění: 

 Vzhledem k tomu, že došlo ke stažení některých žádostí v rámci 7. výzvy k předkládání 

 žádostí o podporu z Integrovaného regionálního operačního programu, zbyly finanční 

 prostředky a je možné ještě v omezeném množství financí požádat o podporu na projekty z 

 oblasti Bezpečnost dopravy. 

Pokládáme za prospěšné pokusit se získat část prostředků na rekonstrukci chodníků na Husově 

náměstí formou dotace. Podmínky podání žádosti o dotaci jsou koncipovány tak, aby obce 

byly schopné sami bez velkých nákladů žádost zpracovat a podat. Doporučuji proto do 

stanoveného termínu 15. 12. 2021 zpracovat žádost o dotaci a podat ji. 

Informace o výzvě: Vyhlášení výzvy 29. 09. 2021, ukončení příjmů žádostí výzvy 15. 12. 

2021. Předpokládaná alokace výzvy 2 764 762 Kč, minimální výdaje 100 000 Kč, maximální 

výdaje 2 764 762 Kč. 

Časová způsobilost nákladů 01. 01. 2014 - 30. 06. 2023. 

Podporované činnosti: Bezpečnost dopravy 

Rekonstrukce, modernizace a výstavba chodníků podél silnic I., II. a III. třídy a místních 

komunikací, přizpůsobených osobám s omezenou schopností pohybu a orientace, včetně 

přechodů pro chodce a míst pro přecházení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov na základě výzvy k předkládání žádostí o podporu 

z Integrovaného regionálního operačního programu schvaluje podání žádosti o poskytnutí 

dotace z Integrovaného regionálního operačního programu s názvem „MAS Region Pošembeří 
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– IROP – Bezpečnost 01“ číslo výzvy 638/06_16_038/CLLD_16_02_022 v rámci nadřazené 

výzvy: 53. výzva IROP - UDRŽITELNÁ DOPRAVA-UDRŽITELNÁ DOPRAVA -  

INTEGROVANÉ PROJEKTY CLLD - SC 4.1 na akci „Rekonstrukce chodníků Husovo 

náměstí, Mochov“ a pověřuje starostu a místostarostu obce přípravou a podáním této žádosti 

v termínu nejpozději do 15. 12. 2021. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 20/7 (k bodu 19) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

20. Diskuze 

František Bouček – navrhuji zrušit lavičku uprostřed spojovací cesty v parku od přechodu směrem 

k Nové hospodě. Máte s tím někdo nějaký problém, bude to v pořádku? Lavičku samozřejmě 

nevyhodíme. Přes zimu jí dáme určitě pryč, pak situaci vyhodnotíme.   

František Bouček – rozsvěcení vánočního stromu. Situace kolem covidu se stále zhoršuje, není 

zaručena účast dětí z MŠ ani ZŠ. To stejné platí pro vystoupení Zumby. Uvidíme, jaká opatření budou 

následovat.   

František Bouček – cca 3 hodiny před zasedáním, byly na obec prostřednictvím datové schránky 

doručeny připomínky k bodu 3) programu zasedání od majitelů nemovitosti v ulici Příčná a to pana 

J.K. a pana M.K. Připomínky byly zaslány zastupitelům k seznámení. Poslední zasedání, kde se 

hovořilo o problematice parkování v ulici Příčná, bylo 16. 09. 2021, dnes máme 25. 11. 2021. E-mail 

přišel 3 hodiny před zasedáním. Není v našich silách na toto jakkoli reagovat. Připomínkami jsme se 

podrobně zabývali na zasedání zastupitelstva dne 16. 09. 2021, kde byl přítomen i otec majitelů 

nemovitosti od kterých byly připomínky doručeny.      

P.K. – pokud vím, v dokumentu je zmíněno, že nebyly probrány připomínky z minulého ZO, proto je 

znovu žádáno o projednání. V dokumentu je zmíněno, že to není upraveno přesně tak, jak jste se 

dohodli. 

František Bouček – připomínky byly projednávány na zasedání ZO dne 16. 09. 2021. Pokud vím, tak 

s majiteli nemovitostí z ulice Příčná, kteří byli na zasedání přítomni, došlo ke shodě a každý z nich si 

řekl, co a jak by chtěl změnit. Zrušení parkovacích míst naproti nemovitosti pana J.K. a pana M.K. 

bylo také splněno.  

Z.J. – dotázala se na nesoulad v datumech na pláncích, které zastupitelé posuzovali. Na pláncích je 

datum květen, projednávalo se v září. Na aktualizovaných je opět datum květen. Jak se z nich dá 

vyvodit, že jsou aktualizované? Plánky byly obměněny dvakrát v témže dokumentu. Jak je možné 

dopátrat se, že zde došlo k nějaké změně? Dále nejsou v projektu zahrnuty připomínky ostatních 

občanů. 

František Bouček – připomínky majitelů nemovitosti v ulici Příčná pana J.K. a pana M.K., jsou 

v dokumentu zapracovány také. Upravené situace po zapracování připomínek občanů, byly zveřejněny 

na stránkách obce. Chybné datum na tom nic nemění.  

P.K. – parkoviště bude sloužit hlavně Ukrajincům. 
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František Bouček – nebude. Potřebujeme slyšet konkrétní důvody, co na projektu nevyhovuje. Úprava 

prostoru se dělá hlavně z důvodu zkulturnění a výsledná podoba, bude určitě lepší než nyní.  

Z.J. – sdělila, že se k ní dostala informace, že většina parkovacích míst má být pro lidi od „Vasyla“ 

z ubytovny. 

František Bouček – netuším, kdo jsou lidé od „Vasyla“ z ubytovny. 

Z.J. – v pláncích jsou vzájemně si odporující informace.  

František Bouček – není možné reagovat na takto pokládané připomínky. Od minulé schůze ZO 

proběhli cca 2 měsíce. Pokud bychom měli konkrétní připomínky a otázky na stole dříve, bylo možné 

se k nim zodpovědně vyjádřit a projednat je s dostatečnou časovou rezervou. Nemá smysl tímto 

způsobem zdržovat dnešní zastupitelstvo.  

František Bouček – požádal Z.J. o zaslání připomínek písemně do 10 ti pracovních dní, tak aby se 

k nim mohl přesně vyjádřit.  

Z. J. – kolik parkovacích míst je v plánku skutečně vyznačeno, z plánku se toto nedá vyčíst. Je možné 

se na plánek podívat?   

František Bouček – parkovacích míst je méně než původně. Znovu požádal o zaslání připomínek 

písemně, tak aby odpověď mohla být 100% přesná a zřejmá. Nyní jde o slovíčkaření.   

Z.J. – položila dotaz proč došlo ke změně organizace dopravy. 

František Bouček – na základě požadavku PČR. Co budu vědět přesně, na to samozřejmě hned 

odpovím.  

Z.J. – bylo uvedeno, že bude vysazená nová zeleň, kde konkrétně? 

František Bouček – zrušili se parkovací stání naproti nemovitosti pana J.K. a pana M.K. v ulici Příčná 

(podél „stodol“) a vznikl další zelený ostrov zrušením 4 parkovacích míst v ulici Pod Kostelem. 

Z.J. – jaké jsou výsledky jednání ohledně předložení dalších možností záchytného parkoviště? 

František Bouček – již minule jsem říkal, že jsme lokality cíleně vyhledávali, ale jiné nalezeny nebyly. 

Dále jsem žádal, že pokud Z.J. o nějakých lokalitách ví, prosím o jejich předložení. Předloženo nebylo 

nic. 

Z.J. – sdělila, že již minule zmínila, že jsou to okrajové parcely, které se k tomuto účelu hodí. 

František Bouček – žádal jsem o konkrétní parcely. Okrajové parcely je široký pojem. Ze strany Z.J. 

nebyl žádný konkrétní návrh dodán. 

Z.J. – jaký bude konečný počet parkovacích míst v ulici Pod Kostelem? 

František Bouček – z plánku je to zřejmé. Znovu žádám o zaslání připomínek písemně.   

Z.J. – dotaz na to, jak byly vypořádány písemné námitky. 

František Bouček – záměr byl přehodnocen a v maximální možné míře bylo přihlédnuto 

k připomínkám občanů. Další připomínky nebyly doručeny. Pokud bude mít pan M.K. zájem, znovu 

s ním změny proberu. 

Z.J. – proberete s ním připomínky stejně jako s panem A.H. nebo jeho manželkou H.H? Budete je 

zastrašovat? 

František Bouček – prosím o sdělení, jakou máte informaci, že jsem zastrašoval pana A.H.? 

P.K. – sdělila, že byla svědkem toho, jak pan A.H. volal jejímu manželovi zastupiteli Milanu 

Kocianovi. Pan A.H., byl rozrušený a stěžoval si na slovní napadení. Dále sdělila, že nebyla přímo 

svědkem slovního napadení ani její manžel pan Kocian. 

František Bouček – takže z doslechu. Žádného slovního „útoku“ z mé strany si rozhodně nejsem 

vědom, takže bych byl rád, kdyby pan A.H. přišel osobně na příští zasedání sdělit, jak konkrétně jsem 

ho slovně napadl…? Já jsem byl na sociální síti nařčen manželkou pana A.H. paní H.H., že parkoviště 

se staví z důvodu toho, že si potřebuji vybudovat výjezd ze stodoly a parkoviště potřebuji pro své 

potřeby. Pokud pan A.H. přijde, budu rád, pokud si veřejně vyříkáme, kdo koho a jak vlastně napadl. 

Z.J. – položila dotaz proč se se zakázkou spěchá a poukázala na zvláštní půlroční dobu realizace.  

František Bouček – nerozumím. Zakázka probíhá, tak jako každá jiná. Ano, předpoklad dokončení 

stavby je srpen, ale to neznamená, že stavba nemůže být dokončena dříve.  

Zapisovatelka požádala o zaslání dotazů paní Z.J. písmeně, tak aby se k nim starosta mohl vyjádřit.  
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František Bouček – pokud dotazy přijdou, samozřejmě na ně odpovím. 

František Bouček – byly doručeny nabídky studií na rybník. Ve finále se jedná o 3 varianty rybníku, 

rozdíl je v technické obslužnosti. Měla by ještě dorazit cenová nabídka. Ve studii mě zaujalo pár věcí. 

Je zde například složité podloží, které by mohlo stavbu výrazně prodražit. Také je zde zmínka o tom, 

že povolovací proces bude velmi složitý a je možné, že neprojde přes dotčené orgány. Až uvidíme 

cenovou kalkulaci, budeme ještě řešit.  

Tomáš Kovář – byli jsme se podívat, co vytvořili ve Vykáni. To, co tam nyní mají, by tady u nás úplně 

stačilo. Je to přesně to, co jsem od začátku myslel. Možná by stačilo vyčistit Výmolu v ulici Na 

Hrázce a podobnou věc vybudovat u nás.  

František Bouček – ve Vykáni je to takto proto, že tam jiné možnosti velikostně ani nebyly. Uvidíme, 

jak u nás, až přijde hrubá cenová nabídka.   

Pavlína Palmová – byla jsem se ve Vykáni podívat, nafotila novou vodní plochu a zaslala do 

společnosti Šindlar. Ing. Sedláček říkal, že tato varianta pro Mochov nelze použít. Napíše mi písemně, 

proč. Pak přepošlu ostatním zastupitelům.  

František Bouček – z laického pohledu netuším, proč by to zde nešlo. Požádám ještě, jestli by se zde 

projektant nemohl zastavit a podívat se přímo na místě.  

Tomáš Kovář – budou se přidávat odpadkové koše v klidové zóně? 

František Bouček – ano samozřejmě, domluvíme se. 

František Bouček – jednáme o podkladech na projektovou dokumentaci ohledně osvětlení v klidové 

zóně. Řešili jsme i možnost solárního osvětlení, ale pro naše možnosti je nevyhovující. 

Pavlína Palmová – proč obec, pokud si nechává zpracovat projektovou dokumentaci ji také 

nevyžaduje ve formátu DVG? Proč pouze v PDF? Vždyť klidová zóna je už zkolaudovaná, musí být 

tedy zaměřená.  

František Bouček – máme jí, jen je teď projektant nemocný a není k dispozici. Asi jsme si 

s projektantem nerozuměli, hledal jsem něco jiného, než teď říkáte. 

Pavlína Palmová – kdy se bude schvalovat rozpočet obce? Bude ještě další zastupitelstvo tento rok? 

František Bouček – v prosinci. 

Pavlína Palmová – chci se zeptat, kde budou vysazeny slibované stromy. Prozatím se kácí polámané 

od vichřice za Výmolou od mostku u fotbalového hřiště směrem na Přerov.  

Jan Turek – na mapě ukázal, kde budou stromy vysázeny.  

Tomáš Kovář – směrem ke hřbitovu už byla ukradena jedna borovička z nové výsadby. 

František Bouček – bude nutné dosadit novou. 

Pavlína Palmová – pomáhá kulturní a sociální výbor seniorům, kteří se dostali do problémů kvůli 

Bohemia Energy? Máte přehled, zda někdo nepotřebuje pomoc?   

Pavlína Justová – informace pro občany, kteří byli klienty Bohemia Energy, je zveřejněna na 

webových stránkách obce. Dále je aktivně pomáháno občanům, kteří se na nás obrací telefonicky, 

případně přijdou osobně. Občanům mj. předáváme kontakt na linku, kterou zřídil Středočeský kraj 

právě pro tyto potřeby.    
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Zápis vyhotoven dne 26. 11. 2021 

  

Zapsal: 

Jitka Frydrychová: ………………………………………… 

Ověřovatelé zápisu: 

Jiří Bouma:    …………………………………………. 

 

Jan Turek: ………………………………………… 

Starosta obce: 

František Bouček: …………………………………………. 

 


